

6 Days Lihpao Theme Park & Western Taiwan

GV2-6D18074B Depart Every Friday

Validity : Jul 18 - Dec 18

Day1 FRI Departure→Taipei * **Champion Hotel or similar** Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day2 SAT Yilan-Taichung * B/L/--***Gorates Hotel or similar**

Lihpao Theme Park~ Lihpao outlet mall~ Fengjia Night Market

Lihpao Theme Park: LihpaoTheme park is the largest theme park in Central , is divided into five themed zones --- D-Sweet, Into the Woods , MiuMiu valley , moon bay , the dream castle , is a very suitable for adults and children play together in the park , the park 's most stimulating challenge for the country's first facility off -track roller coaster --- " rescue geocentric " , waiting for you to challenge **Fengjia Night Market** : It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

Day3 SUN Taichung-Nantou* B/L/D * **Peikong creek resort & Spa or similar**

Rainbow Village~921 earthquake education park~Tunnel of Wine Pot~SUN moon Lake~Wen-Wu Temple~ Spa Resort Hotel

921 earthquake education park:Originally a high school, because after experiencing a major earthquake 921 dilapidated, has been converted into an earthquake museum education, there are quite a few on the earthquake disaster prevention knowledge and common sense during the period, and there was damaged by an earthquake site reserved for later vigilance and awareness of human horror earthquake.**Tunnel of Wine Pot** : It is composed of hundreds of wine pots and the stacking arrangement is like a tunnel looking from the entrance to the other end.**SUN moon Lake** : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.**Wen-Wu Temple** : Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

Day4 MON Nantou-Taipei * B/L/--* **Champion Hotel or similar**

Tahu Strawberry Winery ~ Neiwan street ~ Vigor Kobo ~ Shihlin Night Market

Tahu Strawberry Winery : The Tahu Winery is located in the hometown of strawberries of Taiwan, and is the first domestic winery that produce strawberry wines. And it is also the only strawberry winery in Asia. You can witness the process of making strawberry wine and the ecology of strawberry farms.**Neiwan street:** is within one of the three railway lines in Taiwan, a total length of about 200 meters in the streets, the streets are all local characteristics of wild ginger flower dumplings, Purple bun, Hakka Lei Cha, cattle wan water, too pot rice Hakka cuisine. The store is not timing the launch of local traditional handicraft activities.**Shihlin Night Market** : It is one of the most popular night markets in Taipei City, known for its traditional snacks such as chicken steak, smelly tofu, oyster dumplings, frog eggs and Shihlin sausages and more. Shihlin Night Market is not only good for food but also a good choice of shopping.

Day5 TUE Taipei * B/L/-- * **Champion Hotel or similar**

Shilin Residence ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Sun Yat-sen Memorial Hall ~ Raohe Street Tourist Night Market

Shilin Residence : It is the residence of President Chiang Kai-shek during his lifetime. Here you can feel the style of life of President. It is reconstructed to an ecological park. From time to time it holds flower shows for visitors to enjoy.**Taipei 101 Shopping Mall** : Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center.**Sun Yat-sen Memorial Hall:** To commemorate the founding father Sun Yat-sen established, solemn and majestic style building, and can view Taipei 101 .**Raohe Street Tourist Night Market** : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

Day6 WED Taipei→Sweet Home * B* Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Facial Mask.

GV2-6D18074B 星期五出發 ★保證一晚入住北台灣最大夜市★6天 麗寶樂園西線之旅

*安排中部最大主題樂園~~麗寶探索樂園，並有全台最新最大 OUTLET 購物中心 *安排熱門景點：彩虹村、921 地震教育園區、內灣老街 Day1 FRI 出發地→台北 * 冠君飯店或同級 3★ 接機~酒店
抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 SAT 台北-台中 * 早餐/園區餐卷 150/夜市自理 * 創意時尚旅店或同級 3★

麗寶樂園~麗寶 OUTLET~逢甲夜市

麗寶樂園：麗寶樂園為台灣中部最具規模之遊樂園，有相當多適合親子同遊的遊樂設施，絕對是大小朋友都愛的歡樂園區，並有全台灣唯一一段軌式雲霄飛車，喜愛刺激的朋友千萬別錯過!!並且新開了台灣最新且最大之 OUTLET 購物中心，讓玩樂的同時可以有其他的選擇。逢甲夜市：台灣最大觀光夜市，因『俗擱大碗』而吸引相當多民眾前往朝聖；新奇又有趣的小吃琳瑯滿目，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。

Day3 SUN 台中-南投 * 早餐/午餐/晚餐 * 北港溪沙八溫泉渡假村或同級 4★

彩虹眷村~921 地震教育園區~酒甕隧道~日月潭~文武廟~溫泉渡假飯店

921 地震教育園區：原為一所中學，因經歷 921 大地震後殘破不堪，被改建為地震教育館，期內有相當多關於地震的知識及防災常識，並有被地震損壞的保留現場供後人警惕與認識地震的恐怖性。酒甕隧道：酒甕隧道是由數百個酒甕推疊排列而成，從入口處往另一端看猶如身在坑道隧道中。日月潭風景區：全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。文武廟：位於潭北山腰上，因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名，殿宇沿山勢而建，分前、中、後三殿，佔地廣闊，色彩以金黃色為主，為中國北宮殿式廟宇，氣勢十分雄偉。

Day4 MON 南投-台北* 早餐/午餐/夜市自理 * 冠君飯店或同級 3★

大湖草莓酒莊~內灣老街~維格餅家~士林夜市

大湖草莓酒莊：大湖酒莊位於台灣草莓的故鄉，是國內第一家生產草莓水果酒的酒莊，也是亞洲唯一的草莓酒製酒產地，在此你可以認識了解到製酒的過程與草莓的生態。內灣老街：內灣為台灣三大鐵路支線之一，老街總長約有 200 公尺，街道兩旁皆是具有地方特色的野薑花粽、紫玉菜包、客家擂茶、牛浣水、過鍋米粉……等客家美食。店家還不定時推出地方傳統手工藝活動。士林夜市：台北市最具規模的夜市之一，以各種傳統小吃聞名國內外，如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸...等台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

Day5 TUE 台北* 早餐/小籠包/夜市自理 * 冠君飯店或同級 3★

士林官邸~台北 101(觀景台自費)~孫中山紀念館~饒河夜市

士林官邸：蔣介石總統生前的住所，可以感受當時總統生活的氣派，現在為一座生態公園，不定時舉辦花展供遊客欣賞。台北 101：台灣第一高樓，總高度達 508 公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。孫中山紀念館：為紀念國父孫中山先生而設立，建築氣派雄偉莊嚴，並可遠眺台北 101 大樓。饒河觀光夜市：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數，因此來到此地的人，無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂，絕對能盡其所欲。

Day6 WED 台北→甜蜜的家 * 早餐 早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

*上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、美妝品免稅店

2018 GV2 價格表

行程編號	團名	抵台日期	價格	服務費	單人房差
GV2-6D18074B	麗寶樂園西線之旅	星期五	SG\$360	SG\$27	SG\$205

- 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
- 2 歲以下 (24月內) 之Infant 免費
- More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare
- Mid-Night Pickup and transfer surcharge (7pax SG 90p/way, 8pax above SG 160p/way)
Time 0100 Till 0400 (Based on Ticket Time)
- Minimum 2 Person.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BD-260218)